
Ерхард Древс: Кфор није превозио косовске царинике, то је радио Еулекс
субота, 29 октобар 2011 10:02

ФРАНКФУРТ - Кфор није агенција за транспорт приштинских полицијаца нити може да
буде укључен у проблеме царине и прелаза, истиче командант Кфора немачки генерал
Ерхард Древс у интервјуу за франкфуртске „Вести“ додајући да није задовољан
добијеном слободом кретања.

  

Обећања која су дале одговорне особе на северу Косова о пуној слободи кретања
Кфора су добар први корак, поручио је он.

  

Древс је, међутим, нагласио да није задовољан, јер је пуна слобода кретања потребна за
читаву међународну заједницу, што је гарантовано Резолуцијом 1244, а то није случај
данас, јер осим што међународне мисије попут Еулекса не могу слободно да се крећу, ни
Кфор нема пуну слободу кретања док год су барикаде у Митровици и на прилазним
путевима.

  

Према његовим речима дата је могућност Кфору да дође до прелаза, али само на
споредним путевима.

  

Древс је негирао да је Кфор икада превозио косовске царинике.

  

„То је радио Еулекс, а ми смо били задужени за безбедност. Кфор није агенција за
транспорт приштинских полицајаца нити може да буде укључен у царинске процесе и
прављење прелаза. Ми само асистирамо у делу који се тиче безбедности, то је у нашем
мандату“, рекао је он.
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Древс је, упитан како је бити на челу Кфора који треба да буде статусно неутралан, а
његови припадници долазе из држава које су признале независност Косова, казао да
није лако руководити овом јединственом ситуацијом.

  

„Али, ја морам да испуним мисију, а то је слободно и безбедно кретање, а за то су
неопходне и неке акције. Ја не волим то да радим, и срећом наши тактички потези нису
изазвали озбиљније повреде нити за војнике Кфора, нити за грађане, и надам се да ће
тако и остати“, поручио је он.

  

Древс није желео да коментарише догађаје на Јарињу од 27. септембра, рекавши да
постоји много разних оптужби, гласина и навода.

  

„Не желим то да коментаришем, али желим да кажем да сам сигуран да су се моји
војници на прелазима понашали изузетно професионално, што је оцена и српске војске и
српске Владе коју је пренео министар одбране“, подвукао је он.

  

Говорећи о сарадњи са властима у Београду Древс је рекао да није у контакту са
српском владом, јер је то политички ниво.

  

„Имам добар, професионалан однос, пун поверења са српским оружаним снагама у
складу са војно-техничким споразумом и веома сам им захвалан због тога“, објаснио је
он.

  

Древс је поручио грађанима да буду стрпљиви да се понашају разборито и теже мирном
решењу овог конфликта, додајући да жели да сви грађани Косова верују Кфору и да
буду сигурни да „можемо спречити свако насиље“.

  

(Танјуг)
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